
Бакир Изетбеговић: Вучић је прихватљив у Сребреници, не слажем се са Дураковићем
среда, 29 јун 2016 18:37

Председавајући Председниства БИХ Бакир Изетбеговић каже да никада не би
изговорио да је државни врх Србије непожељан на обележавању годишњице злочина у
Поточарима.
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Овакав одговор би од њега добио начелник општине Сребреница Ћамил Дураковић, да
га је питао за мишљење.

  

- Да је мене питао, Ћамил Дураковић не би рекао да је државни врх Србије непожељан,
али то је одлука одбора за обележавање 11. јула - рекао је Изетбеговић у емисији
“Интервиеw20”, који ће вечерас бити емитован на БХТ1.

  

Поводом Дураковићеве изјаве да државни врх Србије није пожељан на комеморацији 11.
јула, мандатар Александар Вучић је казао да је Србија разумела поруку и да неће
правити проблеме. Он је казао и да његова мирна реакција није знак слабости, већ
промишљене политике.

  

- Није наша слабост у томе што не одговарамо на туђе ружне гестове, некада и
непристојне, некада и на примитивне нападе из појединих средина у региону, већ је у
томе наша снага - рекао је Вучић, истакавши да је Србији и региону потребна
стабилност.

  

С друге стране, Дураковић је јуче окривио медије у Србији да су једва дочекали да
“подгреју политичку ситуацију у региону” његовом изјавом и да су целу ствар
банализовали подсећајући на финансијску помоћ Србије Сребреници прошле године
(пет милиона КМ).

  

(Блиц)

  

 2 / 2


